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H u r  v ä l  i n s t ä m m e r  d u  i  f ö l j a n d e  p å s t å e n d e ?  ” I n n e h å l l e t  i  å r e t s  k o n f e r e n s  v a r  t o t a l t  s e t t  b r a ”  
 

Medelvärde: 4,2 



Programmet fungerade bra 
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H u r  v ä l  i n s t ä m m e r  d u  i  f ö l j a n d e  p å s t å e n d e ?  ”  P r o g r a m m e t  m e d  o l i k a  s p å r  f u n g e r a d e  b r a ”  
 

Medelvärde: 3,8 



Antalet dagar passar mig bra 
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H u r  v ä l  i n s t ä m m e r  d u  i  f ö l j a n d e  p å s t å e n d e ?  ” A n t a l e t  k o n f e r e n s d a g a r  m e d  p r o g r a m  t i s d a g  t i l l  t o r s d a g  
p a s s a r  m i g  b r a ”  

 

Medelvärde: 4,2 



Förslag på föreläsare/tema 
-Jämställdhet, mångfald, tillgänglighet, 3 st 
-Alice Bah Kuhnke, 1 st 
-Allt det som kretsade kring social hållbarhet 
-Arrangörsutveckling, 1 st 
-Det blir mycket fokus på stora kommuners verksamhet. Vore intressant att se hur det fungerar i de små, 1 st 
-Do It Yourself-konceptet (DIY); Ungas organisering; Nya former av fritids-, kultur- och idrottsaktiviteter; Föreningar som inte 
delar in medlemmar i årskullar - blandar barn, ungdomar och unga vuxna; pensionärers fritid; kultur- och fritidsförvaltningar 
(hur utformas ett fungerande bidragssystem för föreningar - hur likställer vi olikheter), 1 st 

-En glad och förbannad fd kulturminister Bengt Göransson om betydelsen av fria och obundna folkrörelser, 1 st 
-En lite jämnare fördelning kultur/fritid, 1 st 
-Erfarenheter av spontananläggningar för oorganiserad rörelse och aktivitet, 1 st 
-Forskningsresultat inom kultur- och fritidsområdet, 1 st 
-Fortsatta frågor kring delaktighet, 1 st 
-Fortsättning på normkritiken. Gärna fokus på subkulturer och intryck från nordiska länder, 1 st 
-Fredrik Bondestam, 1 st 
-Fritids- och kultursektorn ur ett fokkhälsoperspektiv, 1 st 
-Fysiska mötesplatser i relation till digital samtid, 1 st 
-Goda exempel på lyckade integrationssatsningar i kultur/fritid. Tillsammans med de asylsökande själva som berättar om hur 
väl de blivit mottagna och vad det betytt för dem i integrationen i stort, 1 st 

-Hur jobbar kommunerna gentemot det nya oorganiserade föreningslivet/subkulturerna? 1 st 
-Hur kan vi få fler att vara fysiskt aktiva längre upp i åldrarna. Hur kan vi utveckla anläggningar för spontanidrott. Hur kan vi 
mäta resultaten av våra satsningar,för vem bygger vi idrottsanläggningar och vilka får del av våra skattemedel, 1 st 

V i l k a  p r o g r a m p u n k t e r / t e m a n / f ö r e l ä s a r e / e l l e r  a n n a t  s k u l l e  d u  v i l j a  f a n n s  m e d  v i d  n ä s t a  
å r s k o n f e r e n s  2 0 1 6 ?  



Förslag på föreläsare/tema 
-Hur kultur och fritidsförvaltningen kan aktivt arbeta bättre med integration, men även hur vi får våra ungdomar att fortsätta 
över längre period tills de blir 20 år, 1 st 

-Hur man får kulturen närmare allmänheten? 1 st 
-Hur når vi fler med de resurser vi har i både anläggningar och personal utan att expandera. Moment 22. Samtal och 
diskussioner om framgångrika koncept eller ska vi omprioritera? 1 st 

-Incitament motverka en för tidig elitsatsning, 1 st 
-Integration och mångfald, idrottskolor och pröva-på verksamhet, 1 st 
-Jag saknar någon politiks företrädare på nationell nivå för vårt område, fritids- och kulturfrågor, 1 st 
-Jag skulle gärna vilja se fotbollsförbundets ordförande Karl-Erik Nilsson som föreläsare, 1 st 
-Kopplingen kultur/fritid och integration/mångfald, 1 st 
-Kultur och fritidsaktiviteter för asylsökande 
-Lite mer visioner och inte bara pekpinnar, 1 st 
-Liv och hälsa, 1 st 
-Medskapande processer arrangör/publik/deltagare, 1 st 
-Mer om hur man har samarbetat med att KoF är en röd tråd i alla förvaltningar i kommunerna. Jämlikhetsföreläsningen var 
mkt bra det går alltid att återupprepa, 1 st 

-Mer samtal/bearbetning under respektive tema, 1 st 
-Mer verksamhetsspecifika programpunkter - tema biblioteksutveckling, arenabehov för framtiden, dialog om bidragssystem 
till kultur- och fritidsverksamhet och hur dessa påverkar tjänstemannauppdraget etc, 1 st 

-Mera ang friluftsliv, 1 st 
-Mera kring it-teknikutveckling som sker i våra verksamheter, 1 st 
-Ny tänk om föreningsbidrag, 1 st 

V i l k a  p r o g r a m p u n k t e r / t e m a n / f ö r e l ä s a r e / e l l e r  a n n a t  s k u l l e  d u  v i l j a  f a n n s  m e d  v i d  n ä s t a  
å r s k o n f e r e n s  2 0 1 6 ?  



Förslag på föreläsare/tema 
-Platsmarknadsföring, 1 st 
-Samarbeten över kommungränser 
-Samverkansmöjligheter mellan kommuner, region och nationella förbund, 1 st 
-Scenkonst och film, 1 st 
-Tema uppföljning/utvärdering, 1 st 
-Tendenser inom kultur, fritid och ungdomsfrågor, 1 st 
-Theo Härén om kreativitet. Något om utnyttjande av kommunala lokaler via drop-in-system, 1 st 
-Ålderssegregeringen i våra verksamheter, t.ex fritidsgårdar, 1 st 
-Ännu fler exempel på hur vi arbetar på nya sätt med alla medborgare idag, 1 st 

V i l k a  p r o g r a m p u n k t e r / t e m a n / f ö r e l ä s a r e / e l l e r  a n n a t  s k u l l e  d u  v i l j a  f a n n s  m e d  v i d  n ä s t a  
å r s k o n f e r e n s  2 0 1 6 ?  



Övriga synpunkter 
-Mycket bra arrangerat, 11 st 
-Något kortare program önskas, 2 st 
-Om det serveras vegetarisk middag bör det finnas alternativ som är icke vegetariskt, 2 st 
-Bra arrangemang och bra med "luft" i schemat, 1 st 
-Bra arrangerat, sympatiskt mingel. Bra moderatorer, 1 st 
-Bra genomförande! Flera bra föreläsningar med Mothander och Bondestam i spetsen, 1 st 
-Bra moderatorer som såg till att tiderna hölls, 1 st 
-Bra tilltaget med "mingeltid", 1 st 
-Det var en inspirationskälla, 1 st 
-Det var väldigt mycket normkritik, vilket i sig är bra, men det kändes som att en del föredrag handlade om precis samma 
sak, 1 st 

-Eftermiddagen med Ungdomsspåret var lite för lång och lokalen dålig, 1 st 
-Fantastiskt bra sammansättning av program, 1 st 
-Fint och uppmärksamt värdskap. Uppskattar kvaliteten på maten, 1 st 
-För dålig luft generellt i lokalerna. Dålig planering där då vi inte fick möjlighet att gå ut och andas på grund av tidsbrist. 
Menyerna, framför allt middagen första kvällen oproffsigt sammansatt oavsett matpreferens, 1 st  

-God mat, trevlig underhållning, fina lokaler, 1 st 
-Gott med vin o öl, men ser inte positivt på att det ingår i priset, 1 st 
-Har nog aldrig varit så ojämt, en del väldigt bra, en del bottennapp, 1 st 
-Inte riktigt så långa dagar, det är bättre att sluta kl 16 istället för kl 17, 1 st 
-Jag anser att det är viktigt att både organisatörer och föreläsare inte ser oss i "publiken" som en homogen massa av "vita, 
medelålders män". Vi är mer mångfaldiga än så och har en massa erfarenheter som kan lyftas bättre, 1 st 

-Jag är sporrad, 1 st 

H a r  d u  n å g r a  ö v r i g a  s y n p u n k t e r  p å  å r e t s  k o n f e r e n s ?  



Övriga synpunkter 
-Kulturspåret var väldigt låg nivå (föredragsmässigt och innehållsmässigt) och enbart Gävleinriktat. Projekten som 
redovisades var ok, men inget som gav inspiration, ny kunskap eller några framtidsanalyser. Följande saker var bra: 
Moderatorerna, maten, fruktstund, bussar, umgänget och övriga föreläsningar var bra, 1 st 

-Lite väl stor spridning på platserna för konferensen. Fick bli taxi några gånger. Tänk på tillgängligheten för alla, 1 st 
-Mycket bra föreläsare, med röd tråd. Bra underhållning och variation. Behov av fler bikupsdiskussioner och dialog. 
Fritidsspåret var ej bra, 1 st 

-Ovanligt bra föreläsare! Mycket imponerad av programmet i de gemensamma punkterna, 1 st 
-Riktigt bra föreläsare, 1 st 
-Skulle önska högre nivå på föreläsningarna, nu var det mycket man känner igen från andra sammanhang. Temat var alltför 
vagt och fick inte djup under konferensen, 1 st 

-Skulle vara bra med mindre föreläsning och med frågestund efter varje föreläsning, 1 st 
-Som representant för en kulturnämnd tyckte jag att det var väldigt mycket fokus på fritidsgårdar och arenafrågor, 1 st 
-Spåren behöver vara mer interaktiva, 1 st 
-Spåret var inte bra. Bra lokaler och bra kvällsarrangemang. Lite ensidigt tema, 1 st 
-Trevligt. Varierat och bra program. Fin underhållning vid middagarna, 1 st 
-Tyckte att hela konferensen var bra, bra föreläsare och intressant studiebesök, 1 st 
-Tydlig röd tråd att kommunala verksamheter har i uppdrag att göra skillnad, bryta traditonella mönster och värderingar, 1 st 
-Uppriktigt sagt så var det för lite kaffe. Jag hade förväntat mig kaffe på morgonen och efter lunchen. Lite småttigt kanske 
men det vållade irritation, 1 st 

H a r  d u  n å g r a  ö v r i g a  s y n p u n k t e r  p å  å r e t s  k o n f e r e n s ?  
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